
 
 

Protokół nr 31/2017 

 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia, odbytego  

w dniu  22 listopada 2017 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

 

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpie-

czeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Inowrocławia,  

o godz. 900 otworzył Komisję i po  powitaniu  członków Komisji oraz   

zaproszonych  gości  stwierdził, że zgodnie z listą obecności,  

w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad.1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Pani Skarbnik przedstawiła  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2018 oraz  projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. oraz projekt uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2018-2031,  stanowią załączniki do protokołu nr XXXVI/2017 sesji Rady Miej-

skiej Inowrocławia. 

 

Grzegorz Piński: 

Czy mają państwo uwagi, zapytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018 oraz  projektu uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2018-2031? 
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Stanisław Skoczylas: 

Str. 55 – Bezpieczeństwo publiczne. Są tu zapisane różne wydatki inwestycyjne, 

a mnie interesuje zapis „zakup sprzętu  - zarządzanie kryzysowe”. Proszę  

powiedzieć, o co tutaj  konkretnie chodzi? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Na str. 93 jest podany szczegółowy opis poszczególnych zadań z zakresu  

bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 

 

Stanisław Skoczylas: 

Są przeznaczone środki na eksploatację posiadanego monitoringu oraz wymianę 

kamer. Ile ma być tych nowych kamer? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Planujemy zakup kamer cyfrowych. Najpierw musi być ogłoszony przetarg. 

Dopiero później można mówić o ilości tych kamer. Wszystko zależy od ceny. 

 

Grzegorz Piński: 

Już p. Komendant mówił na jednej z poprzednich Komisji, że kamery się często 

psują.  Ile jest tych zepsutych kamer? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Nie  mogę w tej chwili tak dokładnie tego powiedzieć.  Przyznaję, że jest duża 

wadliwość tych urządzeń.  Sprzęt jest, jaki jest i dobrze, że teraz  są środki  

w budżecie na wymianę kamer na cyfrowe i modernizację istniejącego systemu. 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały   

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na  2018 r.? 

 

Głosowanie:  za  - 3, przeciw – 0, wstrzym. się  - 1. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2018-2031”? 
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Głosowanie:  za  - 3, przeciw – 0, wstrzym. się  - 1. 
 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Ad.2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

 

Grzegorz Piński: 

Przewodniczący Komisji przedstawił członkom Komisji propozycje tematów  

do planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r.: 

 

STYCZEŃ 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

LUTY 

- Sprawozdanie z działalności Komisji za 2017 r. 

MARZEC 

- Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Inowrocławia w 2017 r. 

KWIECIEŃ 

- Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2017 r. 

MAJ 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2017 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2018 r. 

CZERWIEC 

- Analiza systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia. 
 

Innych propozycji tematów do planu pracy członkowie Komisji nie wnieśli. 

Przystępujemy do głosowania planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2018 r. został przyjęty.  

Stanowi on  załącznik nr 3 do protokółu.  

 

Ad. 3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Pan Komendant  przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały  w sprawie 

przekazania środków finansowych dla Policji.  

„Zgodnie z art. 13 ust. 4a ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji rada powia-

tu lub gminy może przekazać, na warunkach określonych w porozumieniu  

zawartym między organem wykonawczym powiatu lub gminy a właściwym 

komendantem powiatowym (miejskim) Policji, środki finansowe stanowiące 

dochody własne powiatu lub gminy, dla Policji z przeznaczeniem na:  
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1) rekompensatę pieniężną za czas służby przekraczający normę określoną 

w art. 33 ust. 2; 2) nagrodę za osiągnięcia w służbie, dla policjantów właściwych 

miejscowo komend powiatowych (miejskich) i komisariatów, którzy realizują 

zadania z zakresu służby prewencyjnej. Do  zadań własnych gminy należą -  

w myśl art. 7 ust. 1 pkt 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie  

gminnym - sprawy z zakresu porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. 

Przyjęcie takiego rozwiązania w latach poprzednich w sposób znaczący  

zmniejszyło zagrożenie przestępczością, szczególnie w miejscach publicznych, 

a tym samym zwiększyło poziom bezpieczeństwa mieszkańców. Środki  

finansowe zostały zabezpieczone w budżecie Miasta Inowrocławia na rok 

2018”. 

Projekt uchwały stanowi on załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę  osób chętnych do zabrania głosu w dyskusji. 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące.  

 

Grzegorz Piński: 

Spraw bieżących  nie było. 

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie  

Komisji. Komisja zakończyła się o godz. 1000 . 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

 
Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 

 


